
بعد از تغییــرات در رأس فدراســیون اســکی و 
ورزش های زمســتانی و انتخــاب فــردی از بدنه 
خانواده این رشته با تجربیاتی گرانبها این امید 
ایجاد شده که شاهد تحولاتی چشمگیر در این 
فدراســیون باشــیم. در جهانــی کــه ورزش های 
زمستانی روزبه روز بیشتر به ابزاری برای توسعه 
توریســم، ســامت عمومــی، نشــاط اجتماعی و 
حتی اقتصاد پایدار بدل می شوند، ما هنوز درگیر 
این پرســش اولیه  هســتیم: »آیا اســکی ایــران از 
وضعیت فعلی بیرون خواهد آمد یا نه؟واقعیت 
ایــن اســت کــه در طــول دهه هــای گذشــته، 
ورزش هــای زمســتانی در ایــران نه تنهــا پیــش 
نرفته انــد، بلکه در برخــی حوزه ها دچــار توقف، 
رکود و حتی عقب گرد شده اند. پیست هایی که 
سال هاســت خاموش اند، هیات هایی که صرفاً 
روی کاغــذ فعال انــد، مربیانــی که سال هاســت 
انگیزه ای برای آموزش ندارند، و ورزشکارانی که 
یا مهاجــرت می کنند یــا تغییر رشــته می دهند. 
در چنیــن فضایی، حــالا ترکیب تــازه ای در رأس 
فدراســیون اســکی و ورزش هــای زمســتانی قرار 
گرفته: بهرام ســاوه شمشــکی به عنــوان رئیس و 
کاوه صدقی به عنوان نایب رئیس. دو چهره از دو 
مسیر متفاوت، اما با هدفی مشترک: بازگرداندن 
اســکی و ورزش هــای زمســتانی ایــران بــه ریــل 

توســعه. آنچه این ترکیــب را متمایــز می کند، نه 
وعده مــدال طای المپیــک در چهار ســال، که 
پرهیز صادقانه از بلندپروازی های بی پشــتوانه 
اســت. این بار کســی نیامده تــا رؤیــای قهرمانی 
جهانــی را در دو ســال تعبیــر کند. این بــار حرف 
از ساختار است. از شــناخت واقعیت ها. از عبور 
آرام، اما مداوم از بحران مزمن. از »شیب مایم، 
امــا پایــدار.«و این دقیقــاً همان چیزی ســت که 
شاید در طول ســال های گذشته گمشــده بود: 

برنامه ای نــه برای تبلیــغ، که برای عمل. شــاید 
واقع بینانه نباشد که منتظر مدال طای المپیک 
گر همین حالا برای نجات و توسعه  باشــیم، اما ا
رشته های برفی اسکی، اســنوبرد، صحرا نوردی 
و … در زمســتان و اســکی چمــن و رول اســکی 
کــی روی یــخ، اســکیت  گــرم و ها در فصــول 
کرلینــگ در ســالن های  ســرعت، نمایشــی و 
چهار فصــل کاری نکنیم، شــاید خیلــی زود دیر 
شود. این رشــته ها تنها راه مدال آوری نیستند، 

آنهــا ابزار هایــی بــرای توســعه نشــاط عمومــی، 
گردشــگری زمســتانی، اشــتغال زایی در مناطق 
کوهســتانی و ارتقــاء ســبک زندگــی فعال انــد. با 
بیش از ۲۲ پیست اسکی غیرفعال یا نیمه فعال 
و پنج پیست اســکیت روی یخ اســتاندارد و غیر 
، آینده اســکی و ورزش های  اســتاندارد در کشور
زمســتانی فقــط در مدال رقــم نمی خــورد، بلکه 
در اقتصاد محلی، زیرساخت شــهری و مدارس 
کنون فرصت بازتعریف مأموریت  اتفاق می افتد. ا
فدراســیون فرارســیده اســت؛ از یک نهــاد صرفاً 
ورزشی، به یک مرکز ملی برای توسعه رشته هایی 
که می تواننــد هم مــردم را خوشــحال کنند، هم 
مربی را امیدوار، هم ورزشکار را شاد، هم استان را 
فعال و هم کشور را در نقشه جهانی ورزش قابل 
گر این بار، این فدراسیون جدید  احترام تر کنند. ا
بتوانــد از درگیری های داخلی، سیاســت زدگی، 
رقابت هــای خســته کننده، ســهم خواهی های 
تکــراری و دخالت هــای قومــی - محلــی عبــور 
کنــد و به جــای آن سیاســت گذاری کنــد، برنامه 
بدهد، آموزش را بازسازی کند و سرمایه گذاری در 
زیرساخت و منابع انسانی را جدی بگیرد، شاید 
بــرای اولین بــار در دو دهه گذشــته، ورزش های 
زمســتانی در ایــران نــه به گذشــته، که بــه آینده 

نگاه کنند. 
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این آخرین فرصت اسکی و ورزش های زمستانی ایران برای برخاستن است؟

تفاهم نامه بین استاندارد و انجمن صنفی مدیران کنترل کیفیت چهارمحال و بختیاری 
کل  مدیــر  همــت زاده  ســینوش 
استاندارد استان چهارمحال و بختیاری 
از انعقاد تفاهم نامه همــکاری بین اداره 
انجمــن  و  اســتاندارد  کل 
صنفی مدیران کنترل کیفیت 
ایــن اســتان در محــل دفتــر 
مدیریت اداره کل اســتاندارد 

استان خبر داد. 
اســتاندارد  کل  مدیــر 

چهارمحال و بختیــاری ضمن اعام این 
خبر افــزود: ایــن تفاهم نامه در راســتای 
توســعه و ترویج فرهنگ اســتاندارد و نیز 
ارتقــای علمــی و مهارتی مدیــران کنترل 
کیفیــت واحدهــای تولیــدی در همــه 

بخش ها منعقد گردید. 
ســینوش همت زاده از جملــه اهداف 
این تفاهــم نامــه را مشــارکت و همکاری 
در راســتای تدوین اســتانداردهای ملی 

و بین المللــی، همــکاری در خصــوص 
توســعه و ترویــج فرهنــگ اســتاندارد، 
انتقــال نیازهــای تخصصــی واحدهــای 
تولیــدی جهت مرتفــع نمــودن نیازهای 
تخصصی، همکاری در برگزاری دوره های 
آموزشی مرتبط و مورد نیاز مدیران کنترل 
کیفیــت، همــکاری در زمینــه حمایــت از 
مدیــران کنتــرل کیفیت، حل مشــکات 
بیــن مدیــران کنتــرل کیفیــت و کارفرمــا، 

همــکاری و هماهنگــی جهــت تشــویق 
واحدهــای تولیــدی در مبحــث فراینــد 
جایــزه  و  نمونــه  واحدهــای  انتخــاب 
ملــی کیفیــت، حضــور نماینــده انجمــن 
در جلســات مربوط بــه کارگروه مــاده 7 و 
ســایر کمیته ها و جلســات حســب مورد 
و همــکاری در برگــزاری همایش هــا و 
مناســبت ها از قبیــل برنامــه روز جهانــی 

استاندارد برشمرد. 

بهینه سازی پست برق ۱۳۲    کیلوولت شیبان
 مجری بهینه  ســازی تاسیســات انتقال شــرکت برق 
منطقه ای خوزســتان از بهینه ســازی پســت بــرق ۱۳۲ 
کیلوولت شیبان، از پروژه های حیاتی اباغی وزارت نیرو 

)۱۴ مگاپروژه( خبر داد. 
بــه گــزارش روابــط عمومــی شــرکت بــرق منطقــه ای 
خوزســتان، رضــا بدیعی فــر بیــان کــرد: بهینه ســازی 
پســت برق فوق توزیــع ۱۳۲ کیلوولت شــیبان بــا ارزش 
سرمایه گذاری ۱۸۴ میلیارد ریال، ذیل اقدامات عبور از 

پیک تابستان سال ۱۴۰۴ و در قالب پروژه های اصاح و 
بهینه  سازی شبکه به پایان رسید. 

وی افــزود: این اقدامات شــامل: جایگزیــن نمودن 
، ترانــس ولتــاژ و ترانــس جریــان ۱۳۲ کیلوولــت  بریکــر
بجای پاور فیــوز و نصــب و راه انــدازی تابلــو حفاظت و 
کنترل بــه همــراه عملیات ســاختمانی شــامل احداث 
، ترانس جریــان، ولتــاژ و کانال کابل   فونداســیون بریکر

بوده است. 

به گفته مجری بهینه سازی تاسیسات انتقال شرکت 
برق منطقــه ای خوزســتان، افزایش قابلیــت اطمینان 
سیســتم حفاظــت و کنتــرل و در صــورت بــروز حادثه، 
کاهــش زمــان خاموشــی ناخواســته بــه مشــترکین؛ از 
اهداف بهینه ســازی پســت مذکور بوده اســت. شرکت 
برق منطقه ای خوزســتان مســئولیت تامیــن و انتقال 
برق در استان های خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد 

را بر عهده دارد. 

؛ کتور احتکارِ دفاع راست در ترا

 اسکوچیچ پرسپولیس را ضعیف کرد!
کتــور در نقل وانتقــالات روشــی شــبیه بــه  ترا
بایرن مونیــخ در آلمــان را پیــش گرفتــه؛ جــذب 
ســتاره ها و ضعیــف  کــردنِ رقبــا. در دفاع راســت 
کتــور می بینیم؛ پســتی  چنیــن شــرایطی را در ترا
کتور  کــه پرســپولیس در آن بازیکن نــدارد، امــا ترا
ســه مهــره آمــاده در اختیــار دارد. بــا اینکه فصل 
نقل وانتقالات تابستانی داغ تر از همیشه دنبال 
می شــود و به نیمه های آن رســیده، پرسپولیس 
هنوز دفاع راســت ندارد و در این منطقه از زمین 
با کمبود نیروی انسانی مواجه است. فصل قبل 
فرشاد فرجی، ایوب العملود و گاهاً یعقوب براجعه 
برای پرسپولیس در دفاع راست به میدان رفتند و 
البته هیچ گاه نتوانستند آن مهره قابل اطمینانی 
که کادرفنی انتظار داشتند، باشند. اواخر فصل، 
وقتــی صحبــت از لیســت خــروج پرســپولیس 
می شــد، نــام فرشــاد فرجــی و ایوب العملــود در 
غالبِ گمانه زنی ها قرار داشت. اسماعیل کارتال 
اعتقــادی بــه ادامه همــکاری بــا ایــن دو بازیکن 
نداشت و خیلی زود هم دیدیم که پیش بینی ها 
درســت از آب در آمد و فرجی و العملود به حضورِ 
خــود در پرســپولیس پایــان دادنــد. از آن روز بــه 

بعد، پرســپولیس در جســت وجوی یــک مدافع 
راســت اســت تا بتواند خــأ موجــود را پر کنــد اما 
در این مســیر موفــق نبوده اســت. مدتــی بحث 
جــذب صــادق محرمــی بــه میــان آمــد امــا هرگــز 
مشــخص نشــد کــه چــرا پرســپولیس بــا مدافــع 
ســابق خود به توافق نرســید! محرمی هم وقتی 
دیــد پرســپولیس آنچنــان کــه بایــد خواهانــش 
کتور را پوشید.  نیست، به تبریز رفت و پیراهن ترا
حالا و در ترکیــب پرســپولیس، تنها دفاع راســت 
تخصصی یعقوب براجعه است. بازیکن جوانی که 
در ترکیب تیم المپیک ایران حضور دارد اما آنقدر 
پخته و باتجربه نیست که هاشمیان بتواند برای 
یک فصلِ کامل روی او حســاب باز کند. ســهیل 
صحرایی هم که این روزها بحث انتقال قرضی اش 
ک وجود دارد، ذاتاً مدافع وسط  به آلومینیوم ارا
است که می تواند در سمت راست خط دفاع هم 

بازی کند. در روزهایی که پرسپولیس در به در به 
کتور در تبریز  دنبال جذب دفاع راست است، ترا
از وجود چهــار بازیکن آمــاده در این پســت بهره 
می برد. دانیال اســماعیلی فر که فصل قبل یکی 
از بهتریــن بازیکنــان لیگ بــود و نقش غیــر قابل 
کتور ایفا کرد، همچنان در  انکاری در قهرمانی ترا
این تیم حضور دارد. همچنین مهدی شیری که 
بازیکن مورد عاقه اسکوچیچ محسوب می شود 
و البته به جز دفاع راست در چند پست دیگر هم 
کتور تمدید  توانایی بازی دارد، قرارداد خود را با ترا
کرده است. در این بین اما فرشاد فرجی و صادق 
محرمی نیز به اسکواد قهرمان فصل قبل اضافه 
شــده اند. فرجــی قابلیت بــازی در دفاع وســط را 
دارد امــا اغلــب در کنــاره خــط دفاعی بــه میدان 
رفته و آنجا توفیق بیشــتری کســب کرده است. از 
کتور یــک مدافع مرکزی صربســتانی به  طرفی ترا

نام سدلار را از لالیگا آورده، شجاع خلیل زاده هم 
در ترکیب مانــده و میاد کر هم دیگــر مدافع این 
تیم محســوب می شــود. بنابراین انتظار می رود 
اسکوچیچ روی فرجی هم به عنوان دفاع راست 
حساب باز کند و هم دفاع وسط. صادق محرمی 
هم دوبــاره می تواند زیر نظر اســکوچیچ فعالیت 
گان  کند؛ مدافع راســتی که در زمان مربیگری درا
در تیم ملی، مهــره مورد عاقــه او بود و بــه رامین 
رضاییان و وریا غفوری ترجیح داده می شد. حالا 
کتــور حضور فعالی دارد و  محرمی در تمرینات ترا
مشخص هم نیست اســکوچیچ با وجود دانیال 
اسماعیلی فر، صادق محرمی را برای ایفای نقش 
کتور دست  در چه پستی در نظر گرفته است؟ترا
به احتــکارِ دفــاع راســت زده و از طرفــی با جذب 
صادق محرمی، تنها گزینه دم دســتی و مطلوب 
پرسپولیس را نیز به ترکیب خود اضافه کرده است. 
در آلمان، بایرن مونیخ با اینکه نیازی به بازیکن در 
برخی از پست ها ندارد، اما آن ها را جذب می کند تا 
رقبایی نظیر دورتموند، لورکوزن و حتی لایپزیک 
را ضعیــف کنــد. اتفاقی تکــراری که همه ســاله در 

بوندس لیگا رخ می دهد. 

گفتوگو
ابراهیمی: 

بازیکن سازی تعطیل است
سرمربی پیشــین پرســپولیس و تیم ملی فوتبال 
ایــران گفــت: بازیکنانــی بــا کمتریــن کیفیــت فنــی، 
دســتمزدهای هنگفــت می گیرند کــه ایــن حجم از 
پرداخت هــای بی هــدف فقــط باعــث ســود بــردن 
عــده ای خــاص شــده اســت. ناصــر ابراهیمــی در 
گفت وگو با مهر، ضمن انتقاد از روند پرورش بازیکن 
فوتبال از نیاز به تحول ریشــه ای در ساختار بازیکن 
ســازی صحبت کرد. ســرمربی پیشــین پرسپولیس 
و تیم ملی ایــران همچنین به تحلیــل حضور وحید 

هاشمیان در رأس کادرفنی پرسپولیس پرداخت. 
   هاشــمیان می توانــد فرهنگ جدیــدی وارد 

فوتبال کند
ناصر ابراهیمی در ابتــدای صحبت هایش با ابراز 
خوشــحالی از انتخاب وحید هاشــمیان بــه عنوان 
ســرمربی پرســپولیس گفت: خوشــحال هســتم که 
وحید هاشمیان سرمربی پرسپولیس شد. او یکی از 
نیروهای جوان و تحصیل کرده فوتبال ایران است که 
می تواند فرهنگ جدیدی را وارد فضای تیمی و فنی 
کند. ما به شدت به تغییر نگرش نیاز داریم. فوتبال 
ایــران نیازمنــد رویکردهــای نویــن فنــی و مدیریتی 
کید کرد: هاشمیان با ۵ هفته قرار نیست  است. وی تا
ارزیابی شود بلکه باید به فلســفه جدیدش فرصت 
داد و منتقــد بیهــوده نبــود. جــزو مربیانی اســت که 

فضای کار کردن می خواهد. 
   فوتبال ایران تشنه یک تحول ریشه ای است

کــه در  او ادامــه داد: متأســفانه سال هاســت 
چرخه ای باطل گرفتار شــده ایم. رفت وآمد مربیان 
تکراری و تصمیمات غیرکارشناســی هیچ کمکی به 
پیشــرفت فوتبال کشــور نمی کند. به جــای تمرکز بر 
آینده سازی، مرتب به گذشته برمی گردیم. امیدوارم 

هاشمیان بتواند این روند فرسوده را تغییر دهد. 
   پول های بی هدف، آفت امروز فوتبال ماست

ابراهیمــی بــا انتقــاد از وضعیــت مالی باشــگاه ها 
گفــت: امــروز پول هایــی در فوتبــال ایــران جابه جــا 
می شــود کــه هیــچ توجیــه فنــی نــدارد. بازیکنانــی 
بــا کمتریــن کیفیــت فنــی، دســتمزدهای هنگفــت 
می گیرند. این حجم از پرداخت های بی هدف فقط 
باعث سود بردن عده ای خاص شــده و ضربه آن به 

کل ساختار فوتبال می خورد. 
   باشــگاه ها خــواب هســتند؛ بازیکن ســازی 

تعطیل شده است
پیشکســوت فوتبــال ایــران در بخــش دیگــری 
در  باشــگاه ها  کــم کاری  بــه  صحبت هایــش  از 
باشــگاه ها در  گفــت:  و  کــرد  اشــاره  پایــه  حــوزه 
بخــش اســتعدادپروری کامــاً در خــواب هســتند. 
بازیکن سازی تقریباً تعطیل شــده است. در شرایط 
فعلــی، بازیکنــان مســتعد گــم می شــوند و دیــده 
گــر زیرســاخت ها فراهم  نمی شــوند. در حالــی کــه ا
باشد، فوتبال ایران سرشــار از استعدادهایی است 
که می توانند در سطح ملی و بین المللی بدرخشند. 

کوتـــــــــــاه
سعید مهری و  علی شجاعی  در راه استقلال

سخنگوی باشگاه اســتقال تایید کرد که ســعید مهری، علی 
شجاعی و عیسی آل کثیر در لیست ســاپینتو هستند. نارضایتی 
هواداران اســتقال از وضعیــت نقل و انتقالاتی تیم محبوبشــان 
کاما مشــهود اســت. نه تنها صفحات مجازی، عملکرد مدیران 
باشگاه در این باره را نقد می کنند، بلکه چند روز پیش نیز شماری 
از هــواداران بــا برگــزاری تجمــع اعتراضــی در مقابــل ســاختمان 
باشــگاه، اعتراض خود به عملکرد فعلی را نشــان دادند.در عین 
حال، اخبار و شــایعاتی که گاها از راهروهای باشــگاه استقال به 
بیرون درز می کند نه تنهــا برای هوادارانش رضایتخش نیســت، 
بلکــه موضــع گیــری هــای تندتــر آنهــا را هم بــه همــراه مــی آورد. 
جدیدتریــن مثال در ایــن باره، لیســت در حال جذب اســتقال 
است که در آن از نفراتی مثل عیسی آل کثیر، سعید مهری و علی 
شجاعی نام برده شده. نفراتی که منتسب به پرسپولیس هستند 
و کیفیت فنــی آنها هم مــورد قبــول هواداران اســتقال نیســت.
تا عصر امروز ایــن ادعا تایید نشــده بود اما وقتی ســاعده ســیما 
ســخنگوی باشــگاه اســتقال بعد از جلســه چند ســاعته هیأت 
مدیره، در حال ترک ســاختمان باشــگاه بود، در مواجهه با چند 
هوادار با آنها گفت وگویی کوتــاه انجام داد. او وقتی با این ســوال 
مواجه شد که چرا کاری برای استقال نمی کنند این پاسخ را داد 
که باشــگاه طبق لیست ســاپینتو در حال اقدام اســت، اما وقتی 
بازیکنی خودش حاضر نیســت به ایران بیاید، ما مجبور شــدیم 

سراغ لیست بعدی برویم.

، محرومیت بیرانوند را ملغی می کند؟ اسماعیلی فر
کتور  پس از قطعی شدن محرومیت علیرضا بیرانوند، مدیران ترا
به دنبال راهکاری برای لغو محرومیت دروازه بان خود می باشند.
کتور  پس از قطعی شدن محرومیت علیرضا بیرانوند، مدیران ترا
به دنبال راهکاری برای لغو محرومیت دروازه بان خود می باشند. 
کتــور به گوش می رســد که  اخبــاری از مصالحه پرســپولیس و ترا
دانیــال اســماعیلی فر + مبلغ ۲۰ میلیارد به باشــگاه پرســپولیس 
داده شــود و بیرانونــد محروم نشــود.هنوز هیات مدیره باشــگاه 

پرسپولیس موافقت نکرده است.

قاتل سوئدی به آرسنال پیوست
ستاره سوئدی اسپورتینگ با آرسنال به توافق نهایی رسید 
و فصل بعد با پیراهــن توپچی ها بــه میدان می رود. ســرانجام 
آرســنال و ویکتــور یوکــرش بــه هــم رســیدند.فابریتزیو رومانــو، 
خبرنگار سرشــناس ایتالیایی، اعام کرد که مهاجم سرشناس 
ســوئدی ســرانجام بعد از کش وقوس هــای زیادی به آرســنال 
گرد میکل آرتتا شــود.یوکرش فصل درخشــانی  پیوســت تا شــا
را با اسپورتینگ پشت ســر گذاشت و مشــتریان زیادی داشت 
اما عاقه اش به آرســنال باعث شــد تا ســرانجام راهــی این تیم 
انگلیسی شود.هنوز مدت و مبلغ این قرارداد اعام نشده است 
کی است که او گران ترین خرید تاریخ باشگاه  اما گمانه زنی ها حا

آرسنال خواهد بود.

شــهرستان
گــــزارش 

انجام ۷۸۵ هزار و ۲۸۰ نفر ساعت کار بدون 
حادثه در شرکت گاز اصفهان

در ســه ماهه نخســت ســال جاری، 7۸۵ هــزار و ۲۸۰ نفر 
ســاعت کار بــدون حادثــه در شــرکت گاز اســتان اصفهان 
صــورت گرفــت. ابراهیــم محســنی مدیرعامــل شــرکت گاز 
اســتان اصفهــان با اعــام مطلب فــوق اظهــار داشــت: در 
همین راستا، این شــرکت با صدور مجوز برای انجام پروژه 
ها در صدد کاهش خطرات ناشی از فعالیت های عملیاتی 
هســتند و تعــداد ۶ هــزار و ۵7۵ مجــوز ایمنــی و پروانــه کار 
صادر شــده اســت.وی تصریح کرد: بــه منظــور آمادگی در 
مقابله با بحران ها، تعداد ۱7 مانور جهت آمادگی در مقابله 
با مخاطــرات برگــزار شــده است.محســنی اظهار داشــت: 
در طی همیــن مدت نیــز تعــداد ۱7۶ مــورد بازدیــد ایمنی 
از ادارات، ایســتگاه هــا و واحدهــای ســتادی و ۱۸ جلســه 
تجزیه و تحلیل حوادث و ریســک اصلی و فرعی در ســطح 
شــرکت گاز اســتان اصفهان برگزار شده اســت.مدیرعامل 
شرکت گاز استان اصفهان با بیان اینکه دستورالعمل های 
HSE لازم الاجرا اســت، عنــوان کرد: اطاع رســانی صحیح 
قواعد و مقررات، رعایت اصول و الزامات ایمنی و همچنین 
دقت و مســئولیت پذیری کارکنان از جمله عوامل مؤثر در 
بهبود شــاخص های HSE و ثبت کار بدون حادثه در این 

شرکت است.

کید کرد فرماندار بوشهر تا
 ضرورت تجهیز سرمایشی 
سالن های ورزشی بوشهر

فرمانــدار بوشــهر گفت: بــا توجه بــه برگزاری مســابقات 
ورزشی در سالن های ورزشی استان و گرمای بی سابقه در 
تابستان، تجهیز سرمایشــی برای این ســالن های ورزشی 
ضــرورت دارد. محمــد مظفــری، سرپرســت فرمانــداری 
بوشــهر ظهر امروز در بازدید از ســالن ورزشــی فجربوشــهر 
خواســتار تجهیــز این ســالن به سیســتم های سرمایشــی 
شــد.وی با اشــاره به اهمیت ایــن ســالن به عنــوان یکی از 
قدیمی ترین و مهم ترین سالن های ورزشی استان، بر لزوم 
کید کرد.مظفری با بیان اینکه سالن  استانداردسازی آن تأ
فجر میزبان مسابقات استانی و شهرستانی در رشته های 
بسکتبال و والیبال اســت، تصریح کرد: برگزاری مسابقات 
ورزشی در شــرایط غیراســتاندارد قابل قبول نیست و باید 
برای رفع مشــکات موجود چاره اندیشــی شــود.فرماندار 
بوشهر از اداره ورزش و جوانان شهرستان بوشهر خواست 
تا با رصد کامل وضعیت سیستم های سرمایشی سالن های 
ورزشی، اقدامات لازم را برای بهبود شرایط انجام دهد.در 
این بازدید، رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان بوشهر 
و رئیس هیئت بسکتبال استان، گزارشی از وضعیت سالن 
و کیفیت مســابقات لیگ بســکتبال ارائــه کردند.مظفری 
خاطرنشان کرد: تجهیز سالن های ورزشی به ویژه در بخش 
سرمایشــی، نقش مهمــی در ارتقــای کیفیت مســابقات و 

حفظ سامت ورزشکاران دارد و باید در اولویت قرار گیرد.

ح کرد:  سرپرست جهاد کشاورزی اردبیل مطر

کشت هندوانه خارج از الگوی کشت، تهدیدی برای تولیدکنندگان 
کوتــــاه

سرپرست سازمان جهاد کشاورزی استان 
اردبیل با اشاره به اهمیت مدیریت مصرف 
آب در بخــش کشــاورزی، کشــت بی رویــه 
هندوانه در این استان را مورد انتقاد قرار داد 
و آن را تهدیدی بــرای تولید پایدار و اقتصاد 

کشاورزان عنوان کرد. 
علی حســین احــدی عالی بــا اعــام این 
مطلــب در جمــع تعــدادی از خبرنــگاران 
افزود: استفاده بهینه از آب کشاورزی، راهی 
اساســی بــرای دســتیابی بــه تولید پایــدار و 
خودکفایی در تولید محصولات استراتژیک 
است. وی با اشــاره به تاش دشمنان برای 
جلوگیری از پیشــرفت و اســتقال کشــور در 
تولید محصولات اساسی، از تولیدکنندگان 
کارشناســان  راهنمایــی  بــا  خواســت 
کشــاورزی، به کشــت محصولات مــورد نیاز 
کشــور بپردازند. احدی عالی با بیــان اینکه 
ســازمان جهاد کشــاورزی وظیفــه هدایت، 
حمایت و نظارت بر الگوی کشت را بر عهده 
دارد، افزود: کارشناسان این سازمان تاش 
می کنند کشــاورزان را به کشــت محصولات 

اساسی و استراتژیک ترغیب کنند. 
کشــاورزی  سرپرســت ســازمان جهــاد 

اردبیل در خصوص افزایش سطح زیر کشت 
هندوانــه در مناطق شــمالی اســتان گفت: 
کشت هندوانه عمدتاً توسط افرادی انجام 
می شود که زمین های زراعی را اجاره کرده و 
، اقدام به این  به منظور کسب سود بیشــتر

کار می کنند. 
کید کرد: تولید بیش از نیاز مصرفی  وی تا
اســتان، منجر به هــدر رفت ســرمایه و زیان 
اقتصادی برای تولیدکنندگان خواهد شد. 

احــدی عالــی بــا اشــاره بــه اینکــه به رغم 
اباغ و پیگیری ها، کشاورزان در سال جاری 
تــا ســطح ۱۶۵۴ هکتــار )طبــق گزارش های 
اعامــی شهرســتان ها( بــه کشــت هندوانه 
اقدام کرده اند، اظهــار کرد: گزارش های غیر 
کی از کشت بیشــتر از این مقدار  رســمی حا

است که مورد تایید این سازمان نیست. 
بــه گفتــه وی، امســال کشــت هندوانــه 
حدود ۸۰۰ هکتار خارج از برنامه بوده و این 

مساله در کاهش قیمت این محصول نقش 
داشته است. 

ایــن مقــام مســئول، کاهــش صــادرات 
هندوانه )به دلیــل جنگ و مســدود بودن 
صــادرات در زمــان برداشــت( را از دیگــر 
عوامل موثر در کاهش قیمت این محصول 

دانست. 
کشــاورزی  سرپرســت ســازمان جهــاد 
اردبیــل بــا بیــان اینکــه متوســط عملکــرد 
هندوانه ۴۵ تا ۵۰ تن در هکتار است، افزود: 
استفاده بیش از حد از نهاده های کشاورزی 
ماننــد کــود، می توانــد بــر کیفیــت و قیمت 

محصول تاثیرگذار باشد. 
کید بــر اینکه ســازمان  احــدی عالی بــا تا
جهاد کشــاورزی اهرم هــای بازدارنده قوی 
برای کنترل دقیق کشــت در اختیــار ندارد، 
خواستار همکاری همه نهادها و ادارات )به 
ویژه سازمان آب منطقه ای( و کشاورزان در 

زمینه رعایت الگوی کشت شد. 
کیــد کــرد: ســازمان آب منطقه ای  وی تا
بایــد از تخصیــص آب بــرای کشــت بیــش 
از انــدازه تعییــن شــده در الگــوی کشــت 

خودداری کند. 

استاندار فارس: 
ساختار مدیریتی حوزه جوانان بازنگری شود

گذاری هم زمان مدیریت امور جوانان  استاندار فارس با انتقاد از وا
و ورزش بــه یــک دســتگاه اجرایــی، بــر ضــرورت بازنگــری در ســاختار 
کید کــرد. حســینعلی امیری در نشســت  مدیریتــی حــوزه جوانــان تأ
ســتاد ســاماندهی امور جوانان فــارس که بــا محوریــت برنامه ریزی و 
سیاست گذاری در زمینه اوقات فراغت جوانان« در شیراز برگزار شد، 
اظهار کرد: دو حوزه ورزش و جوانان از نظر ماهیت کاری تفاوت های 
بنیادیــن دارنــد و ادغــام وظایــف موجــب تضعیف رســیدگی بــه امور 
جوانان شــده اســت. تفکیک این دو بخــش می تواند بــه عنوان یک 
پیشنهاد به دولت ارائه شود. امیری همچنین به تعدد دستگاه های 
متولی در امور جوانان اشــاره کرد و گفت: با وجــود نهادهای متعدد، 
خروجی مطلوبی حاصل نشده است. به نظر می رسد ورزش در عمل 
بر امور جوانان سایه انداخته و سبب غفلت از نیازهای واقعی این قشر 
کید بر این که آینده کشــور را جوانان  شده است. اســتاندار فارس با تأ
خواهند ســاخت، بیان کرد: نباید برنامه هــا را از بالا بــه پایین تنظیم 
کنیم. بایــد به جوانان اجازه دهیم خودشــان مســائل و نیازهایشــان 
را شناســایی و برای آن برنامه ریزی کنند. وی اضافه کرد: شــخصیت 
انسان در دوران نوجوانی و جوانی شکل می گیرد و تحولات سریع عصر 
حاضر ایجاب می کند یک نهاد تخصصی، از منظر انسانی و اجتماعی، 
این تحولات را بررســی و برنامه هــا را مطابق با آن تنظیــم کند.  امیری 
بــا انتقــاد از برخــورد غیرواقع گرایانه با مســائل جوانان، افــزود: بخش 
قابل توجهی از جوانــان درگیر اعتیاد به فضای مجــازی و محتواهای 
آسیب زا هستند و ما نیازمند تدوین برنامه ای جامع، علمی و مبتنی بر 
پژوهش های میدانی و دانشگاهی هستیم که بتواند راهکارهای عملی 
ارائه دهد. اســتاندار فــارس بر ضــرورت تفکیک وظایف دســتگاه ها، 
تمرکز ویژه بر امور جوانان مستقل از ورزش، تدوین برنامه های علمی 
و بر پایه نیازهای واقعی، استفاده از ظرفیت سازمان های مردم نهاد، 
کید کرد. وی  به روزرسانی سیاست ها و تسهیل فرآیند اطاع رسانی تأ
ابراز امیدواری کرد تا با همراهی و هم افزایی همه دستگاه های اجرایی، 
طرحی جامع برای ساماندهی اوقات فراغت تابستانی جوانان طی دو 

ماه آینده نهایی و عملیاتی شود. 


